

免責聲明及版權

免責聲明

香港電訊有限公司(「香港電訊」或「本公司」)董事及管理層通知，本網站所載資料均於刊登當日為現有資料。本公司對是否所有關於本公司的資料已包括在本網站內，不作任何聲明。本公司並無責任更新本網站所載的任何資料。

除本公司正式公告外，本公司概不負責在本公司網站內任何資料的內容或其準確性。此等資料乃摘錄自不同刊物，並刊載於本公司網站旨在方便客戶、股東、投資者及其他使用者。本公司對本公司網站所載資料的準確性或完整性，不作任何聲明。至於是否所有關於本公司及其業務的資料已包括在本網站內，本公司也不作任何聲明。

本網站所載的所有資料只供備知，並不意圖構成購買本公司發行的任何證券的要約或唆使。

因使用或依賴本網站所載的任何資料或有關本公司任何資料的遺漏而直接或間接引致的任何損失，本公司概不負任何法律責任。

版權

除另行說明外，所有香港電訊資源，包括在網站公開得到的資料、企業政策及其他文件，均屬數據資訊服務有限公司財產。上述資源均受版權及其他知識產權法所保護。經香港電訊發出的文件或經本公司網站內所得的資料可以被顯示、修改及編輯作個人及非商業用途。未經香港電訊事先書面同意，此等資料之全部或部分內容均不得以任何形式複製或複傳。

Disclaimer and Copyright

Disclaimer

The directors and management of HKT Limited ("HKT" or "the Company") advise that the information contained on this website is current as at the date of publication. The Company makes no representation that all information relating to the Company has been posted on this website and the Company undertakes no obligation to update any of the information contained on this website.

With the exception of the formal announcements issued by the Company, the Company takes no responsibility for the content or accuracy of any information which appears on the Company website. Information is extracted from various publications and is posted on the Company website for the convenience of customers, shareholders, investors and other users, and the Company makes no representation as to the accuracy or completeness of the information contained on the Company website. The Company makes no representation that all information relating to the Company and its businesses has been included.

All material provided on this website is for information only and is not intended to constitute an offer or solicitation with respect to any securities issued by the Company.

The Company accepts no liability whatsoever for any loss arising directly or indirectly from the use of, or reliance on, any information contained on this website or for the omission of any information relating to the Company.

Copyright

All HKT material, including publicly available website information, corporate policies and other documents, unless otherwise stated, is the property of PCCW-HKT DataCom Services Limited. These materials are protected by copyright and other intellectual property laws. Information received through HKT documents or via Company websites may be displayed, reformatted, and printed for personal and non-commercial use only. Reproduce or retransmit the materials, in whole or in part, in any manner is not allowed without the prior written consent of HKT.